
 Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa 24.3.2025 v Spišskom Hrušove 
 

P r o g r a m rokovania 

 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Voľba overovateľov a návrhovej komisie 
3. Oznámenie o zániku poslaneckého mandátu a nastúpenie náhradníka. 
4. Zloženie sľubu poslanca 
5. Schválenie programu 
6. Kontrola uznesení 
7. Schválenie Rozpočtu obce na roky 2025 - 2027 
8. Zmeny v zložení stavebnej komisie 
9. Kúpa pozemku  - p. P. Čuj 
10. Rôzne  
11. Interpelácie poslancov 
12. Záver 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Prítomní poslanci: Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Zuzana Legátová, Matúš Švač, 

Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,  
 Soňa Badziková – nastupujúca poslankyňa 
Neprítomný:  Rastislav Múdry  
 

Zasadnutie ObZ bolo zvolané na základe pozvánky starostu obce a jej vyvesením na úradnej 
tabuli obce v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov. 
 
Začiatok zasadnutia: 16.00 hod. 
Koniec zasadnutia:   17.30 hod. 
 
 
K bodu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
 
          Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta Mgr. Marek Filip privítaním  poslancov 
a hostí. Starosta obce skonštatoval, že je prítomných 7 poslancov, poslanec Rastislav Múdry sa 
ospravedlnil a poslanec Marek Kočiš príde neskôr. Starosta skonštatoval, že  obecné zastupiteľstvo 
je uznášaniaschopné. Za zapisovateľku určil Moniku Švačovú, pracovníčku obecného úradu. 
Starosta obce oznámil poslancom vzdanie sa mandátu poslanca p. Vladimíra Bendíka. Podľa 
výsledkov volieb na uvoľnené miesto poslanca nastupuje p. Soňa Badziková., ktorá zloží sľub na 
dnešnom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
 
 
K bodu č.2: Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie   
  
 Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol za overovateľov MVDr. Ivanu Slamenú a p. 
Branislava Kunza. 
UZNESENIE č. 12/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,      
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená                                     

 Proti:      0 poslancov 



 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove určuje za overovateľov zápisnice: MVDr. Ivanu 
Slamenú a p. Branislava Kunza.“ 
 
 
 Do návrhovej komisie starosta obce navrhol: p. Matúša Švača, p. Adrianu Vojtušová 
a Mgr. Petra Bodnára. 
 
UZNESENIE č. 13/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,      
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená                                     

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení  p. Matúš 
Švač, p. Adriana Vojtušová a Mgr. Peter Bodnár.“ 
 
 
K bodu č. 3: Oznámenie o zániku poslaneckého mandátu a nastúpenie náhradníka 
 
Starosta obce informoval obecné zastupiteľstvo o vzdaní sa mandátu poslanca obecného 
zastupiteľstva v Spišskom Hrušove p. Vladimíra Bendíka s účinnosťou od 3.3.2025, podľa § 25 
ods. 2  zákona NR SR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 

Starosta obce informoval obecné zastupiteľstvo o nastúpení náhradníka na uprázdnené 
miesto poslanca  obecného zastupiteľstva v Spišskom Hrušove  - p. Soňa Badziková, podľa § 192 
zákona č. 180/2014 Z.z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov. 
 
 
 
 
K bodu č. 4: Zloženie sľubu poslanca 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip vyzval p. Soňu Badzikovú, aby zložila sľub poslanca. 
P. Soňa Badziková zložila zákonom predpísaný sľub a prevzala si osvedčenie o zvolení za 
poslanca. 
 

Starosta obce konštatuje, že náhradník na poslanca Obecného zastupiteľstva v Spišskom 
Hrušove p. Soňa Badziková zložila sľub poslanca Obecného zastupiteľstva v Spišskom Hrušove,  
podľa § 25 ods. 1 písm. a) zákona NR SR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov. 
 
 
K bodu č. 5: Schválenie programu 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip prečítal program zasadnutia a dal ho schváliť. 
 
UZNESENIE č. 14/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       7 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková     



 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje program rokovania obecného 
zastupiteľstva podľa predloženého návrhu.“ 
 
 Starosta obce navrhol doplniť program rokovania obecného zastupiteľstva o bod: Dodatok 
č 1 k Zásadami odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Spišskom Hrušove a členov 
komisií obecného zastupiteľstva, ktorí nie sú poslancami. Tento bod bude zaradený ako bod 
rokovania č. 10, ostatné body sa posúvajú.  
 
UZNESENIE č. 15/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       7 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková     
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje doplnenie programu rokovania 
obecného zastupiteľstva o bod č. 10: Dodatok č. 1 k Zásadám odmeňovania poslancov 
Obecného zastupiteľstva v Spišskom Hrušove a členov komisií obecného zastupiteľstva, ktorí 
nie sú poslancami, ostatné body sa posúvajú.“ 

 
 
K bodu č. 6 : Kontrola uznesení 
 

Kontrolu uznesení previedol zástupca starostu obce Matúš Švač, ktorý skonštatoval, že 
uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia ObZ sú splnené.  

 
UZNESENIE č. 16/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       7 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková     
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.“ 
 
 
K bodu č. 7: Schválenie rozpočtu obce na roky 2025-2027  
  
Prišiel poslanec Marek Kočiš o 16.05 hod. 
 

Starosta obce vyzval hl. kontrolóra obce, aby predniesol svoje stanovisko k návrhu 
rozpočtu na roky 2025 až 2027.  

Hl. kontrolór uviedol, že celkovo je rozpočet zostavený ako vyrovnaný , kde celkové 
príjmy a celkové výdaje sú vo výške 1 884 137 €. Bežný rozpočet je zostavený ako schodkový 
v súlade s § 10 ods.7 a §21k zákona. Schodok kapitálového rozpočtu bude krytý zostatkami 
finančných prostriedkov z minulých rokov. Úhrada návratných zdrojov financovania je 
zabezpečená v súlade so zákonom a zásadami. Podstatnú časť bežných príjmov tvorí podiel na 
dani z príjmov fyzických osôb 509 356 €. Ďalšie daňové príjmy sú stanovené vo výške 65 333 €, 
nedaňové príjmy sú vo výške 124 277 €. Významnou súčasťou bežných príjmov sú príjmy 
z dotácii zo ŠR vo výške 938 341 € z toho 924 053 je určených na prenesený výkon štátnej 
správy v školstve - ZŠ, MŠ, školské stravovanie. Výdavková časť bežného rozpočtu bola 



navrhnutá po prehodnotení všetkých nutných výdavkov obce spojených s chodom úradu. Návrh 
výdavkov bežného rozpočtu obsahuje aj dotačné prostriedky právnickým osobám, ktoré majú 
sídlo a vykonávajú činnosť na území obce, na podporu všeobecne prospešných služieb a to: 
OKŠ – 11 000 €, FS Brižečky – 1 500 €, OZ Koscilek Miloj – 1 500 €, Rímsko-katolícka cirkev 
– 1 500 €. Príjmová časť kapitálového rozpočtu 2025 je nulová. Kapitálové výdavky sú vo výške 
162 337 €, budú použité na: výstavbu v rámci miestnych komunikácií a chodníkov – 84 491 €, 
rekonštrukcia kultúrneho domu – 60 000 €, prístrešok v MŠ – 10 346 €, rekonštrukcia športovej 
infraštruktúry – 7 500 €. V časti príjmov finančných operácií je v rozpočte zahrnutý prevod 
zostatku prostriedkov predchádzajúcich rokov 35 076 € a prostriedkov z peňažných fondov obce 
211 754 €. Výdavkovými finančnými  operáciami je zabezpečené splácanie istiny dlhodobého 
úveru vo výške 37 500 €, splátky úrokov a ostatné platby súvisiace s úverom vo výške 6 700 € sú 
zahrnuté do rozpočtu bežných výdavkov. Súčasťou rozpočtu je aj rozpočet rozpočtovej 
organizácie obce Základná škola. Návrh rozpočtu obsahuje aj rozpočty na roky 2026 a 2027 
v takom istom členení ako návrh rozpočtu na r.2025. 
Stanovisko hl. kontrolóra je prílohou tejto zápisnice. 
Poslanci k návrhu rozpočtu nemali ďalšie otázky ani pripomienky a preto dal starosta hlasovať: 
 
UZNESENIE č. 17/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková      
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 
k návrhu rozpočtu obce Spišský Hrušov na roky 2025-2027.“ 
 
 
UZNESENIE č. 18/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková      
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje rozpočet obce na rok 2025 s výhľadom na 
roky 2026-2027.“ 
 
UZNESENIE č. 19/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková      
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„ObZ súhlasí 

    a) s použitím prostriedkov rezervného fondu a fondu rozvoja obce na kapitálové 
výdavky rozpočtu  v roku 2025 a odstránenie havarijného stavu majetku obce v roku 
2025, 
        b) s použitím prostriedkov rezervného fondu, fondu rozvoja obce  na bežné 
výdavky v súlade so zákonom č. 343/2024 Z.z. s účinnosťou od 15.12.2024, kedy sa môžu 



na základe prechodných ustanovení použiť prostriedky fondov na úhradu bežných 
výdavkov do 31.12.2025, 

  c) s použitím rezervného fondu a fondu rozvoja obce na úhradu splátky istiny 
dlhodobého úveru v UniCredit Bank v roku 2025.“ 

 
UZNESENIE č. 20/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková      
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje poskytnutie účelovo viazanej dotácie pre 
Obecný klub športovcov, zastúpený p. Martinom Bodnárom, , IČO: 35517913, so sídlom Spišský 
Hrušov č. 291, 053 63 vo výške 11 000,00 eur s tým, že suma  10 500,00 eur je viazaná na účel 
vzdelávania, výchovy a rozvoja telesnej kultúry, s použitím na zabezpečenie chodu Obecného 
klubu športovcov počas futbalovej sezóny 2025 a 500,00 eur je viazaná na účel chodu 
stolnotenisového klubu.“ 
 
 
UZNESENIE č. 21/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková      
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje poskytnutie účelovo viazanej dotácie pre 
občianske združenie Koscilek MILOJ, zastúpené Ing. Petrom Šofrankom, IČO: 53101561, so 
sídlom Spišský Hrušov č. 433, 053 63 vo výške 1 500,00 eur  na účel pokračovania  zveľaďovania 
okolia zrúcaniny Koscilka Miloj a južne situovanej studničky. “ 
 
 
UZNESENIE č. 22/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková      
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje poskytnutie účelovo viazanej dotácie pre 
Rímskokatolícku cirkev, farnosť Spišský Hrušov, zastúpenú ThLic. PaedDr. Richardom Ondášom, 
IČO: 31966501, so sídlom Spišský Hrušov 213, 053 63 vo výške 1 500,00 eur.“ 
 
 
UZNESENIE č. 23/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková      
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 



„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje poskytnutie účelovo viazanej dotácie pre 
Občianske združenie FS Brižečky, zastúpené Ing. Andreou Šutyovou, IČO: 35561742, so sídlom 
Spišský Hrušov č. 287, 053 63 vo výške 1 500,00 eur  na činnosť občianskeho združenia.“ 
            
K bodu č. 8: Zmeny v zložení stavebnej komisie 
 
     V tomto bode starosta obce uviedol, že je potrebné zvoliť si predsedu Stavebnej komisie, 
vzhľadom na to že poslanec Vladimír Bendík sa vzdal poslaneckého mandátu. Starosta navrhol 
poslanca Rastislava Múdreho. Taktiež poslankyňa Soňa Badziková by bola členkou tejto komisie. 
Obaja poslanci súhlasili. 
Stavebná komisia by pracovala v tomto zložení: 
Predseda : Rastislav Múdry 
Členovia : Soňa Badziková, Matúš Švač, Marek Kočiš a Branislav Kunzo 
 
UZNESENIE č. 24/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková      
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje vymenovanie za predsedu stavebnej 
komisie p. Rastislava Múdreho a p. Soňu Badzikovú za členku stavebnej komisie.“ 

 
 
K bodu č. 9: Kúpa pozemku – p. P. Čuj 
 
     Starosta Mgr. Marek Filip v tomto bode uviedol, že na predchádzajúcom zastupiteľstve bol 
schválený zámer predaja pozemkov pre p. Petra Čuja, tento zámer predaja pozemkov bol 
vyvesený 15 dní na úradnej tabuli. Teraz je potrebné pristúpiť k samotnému odpredaju. 
 
UZNESENIE č. 25/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková      
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove v zmysle ustanovenia § 9a ods. 2 a § 9a ods. 15 písm. 
f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov schvaľuje predaj majetku 
obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
Vlastník:                        Obec Spišský Hrušov  
Sídlo:   Spišský Hrušov 216, 053 63 Spišský Hrušov 
IČO:   00329606   
Predmet predaja: parcela C KN č.  249/2 o výmere 46 m2  a parcelu C KN č. 249/3 o výmere 

6 m2 podľa  geometrického plánu č. 75/2024,  nachádzajúce sa v 
katastrálnom území obce Spišský Hrušov,  vo vlastníctve obce Spišský 
Hrušov a evidované na LV č. 1  

Záujemca:  Peter Čuj a manželka Valéria Čujová, obaja bytom Spišský Hrušov č. 187 
Dôvod hodný osobitého zreteľa:  

Čl. 9 časť E. ods. 2 písm. c) Zásad hospodárenia s majetkom obce Spišský 
Hrušov: Ide o predaj pozemku obce funkčne prislúchajúcemu 



k susediacemu pozemku vo vlastníctve žiadateľa, ak ide o dlhoročné 
užívanie bez právneho dôvodu. 

Kúpna cena: Finančné dorovnanie 46 m2  v cene 10,00 EUR/m2, 6 m2 v cene 10,00 
EUR/m2, spolu 52 m2  v cene 10,00 EUR/m2, celková cena pozemku 520,00 
EUR. 

Všeobecná hodnota majetku: 
Určená na základe preukázateľného porovnania s inou verejne dostupnou 
ponukou na predaj obdobnej veci. 

 
 
K bodu č. 10: Dodatok č. 1 Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva 
v Spišskom Hrušove a členov komisií obecného zastupiteľstva, ktorí nie sú poslancami 
 
O tomto Dodatku sa rokovalo  na predchádzajúcom zasadnutí, kde sa dohodlo, že poslancovi za 
účasť na oficiálnej akcii obce a za účasť na príprave takejto akcie patrí odmena vo výške: 
15 EUR pri účasti do 4 hodín vrátane, 
30 EUR pri účasti nad 4 hodiny počas jedného dňa. 

Tieto zmeny boli zapracované do Dodatku č. 1, ktorý bol poslancom zaslaný 
v materiáloch. 
Starosta dal o Dodatku č.1 hlasovať: 
 
UZNESENIE č. 26/2025 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, MVDr. Ivana Slamená,          

                                      Soňa Badziková      
 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Dodatok č. 1 k Zásadám  odmeňovania 
poslancov Obecného zastupiteľstva v Spišskom Hrušove a členov komisií obecného 
zastupiteľstva, ktorí nie sú poslancami.“ 

 
 
 K bodu č. 11: Rôzne 
 
Informácia starostu:  

1. Vysporiadanie cesty k p. Ľ. Kocúrovi – trhová cena pozemkov je 0 €, bude sa to riešiť 
v rozmedzí 0 – 5 €/m2, jedná sa o 239 m2 a 39 vlastníkov. Predbežný návrh poslancov je 
3 €. Budeme to riešiť na najbližšom zasadnutí. 

2. Projekt na chodník okolo hl. cesty je dokončený, čaká sa na vyjadrenia od dotknutých 
orgánov. 

3. MDD – ZŠ a MŠ 2. júna, v obci bude 14.júna. 
4. Folklórne slávnosti – obec požiadala o dotáciu KSK vo výške 6 900 €. Čo sa týka dotácie 

pre FS Brižečky , starosta sa informoval aké dotácie dostávajú okolité obce a zistil, že 
z okolitých obcí naša folklórna skupina dostáva najviac. Starosta uviedol, že výška 
dotácie pre FS Brižečky je dostačujúca, keďže organizovanie a hlavne všetky výdavky 
hradí obec. Zástupcovia FS Brižečky uviedli, že keďže ide o 25 výročie založenia FS, 
bolo by potrebné zavolať zaujímavého hosťa, bol zabezpečený FS Vranovčan, ale keďže 
oni potrebujú veľké pódium a to sa zrušilo, je potrebné porozmýšľať o inom hosťovi. 
Starosta vysvetlil, že dať 3000 € za pódium a ďalších 3000 € + za cestu pre FS 
Vranovčan je veľká suma, preto pódium nebude a folklórne slávnosti sa budú 
organizovať pri obecnom úrade.  Starosta bol na tom, že sa dohodli, že bude skupina 
Crazy večer a súbor z Liptovskej Tepličky by bol ďalší hosť. Vedúca FS Brižečky Ing. 



Šutyová vysvetlila, že súbor z Liptovskej Tepličky je účinkujúci a nie hlavný hosť a ona 
sa nebude hanbiť, potom radšej nech sa folklórne slávnosti zrušia. Starosta uviedol, že 
nikto folklórne slávnosti rušiť nechce, je potrebné pohľadať hosťa, ktorému bude stačiť 
naše pódium. Vedúca uviedla, že v takom krátkom čase sa už nedá žiaden iný hosť 
zohnať, lebo to majú už všetko rezervované. Tiež uviedla, že na začiatku sám starosta jej 
navrhol, aby sa slávnosti organizovali na ihrisku a aby sa spojili s oslavou MDD. Starosta 
povedal, že by to bolo reálne, ak by pódium bolo možné zohnať v inej cene, čo už nie je 
možné a poslanci nesúhlasili so spojením s oslavami MDD. Starosta a poslanci sa zhodli, 
že sa bude hľadať iný hosť, ktorý by mohol na folklórnych slávnostiach vystúpiť a dáme 
si navzájom vedieť. 
  

K bodu č. 12: Interpelácie poslancov 
 
Poslanec Mgr. P.Bodnár – je potrebné zabezpečiť vyčistenie kanalizácie na hornom konci, lebo 
sa začína upchávať. Starosta uviedol, že zabezpečí firmu, ktorá príde kanalizáciu vyčistiť. 
 
 
K bodu č. 13:  Záver 
 
V závere starosta obce poďakoval všetkým poslancom aj prítomným občanom za účasť na 
zasadnutí. 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
MVDr. Ivana Slamená                           ............................................. 
 
Branislav Kunzo                                    ............................................. 
 
 
Zapísala: Monika Švačová 
 
 
 
V Spišskom Hrušove, dňa 24.3.2025 
 
 
 
     Mgr. Marek Filip 
                                                                                                              starosta obce 


